
Aan de patiënten van dokter van Enter,

Ik ben zeer dankbaar en onder de indruk van de vele persoonlijke brieven, 
berichten en e-mails, die ik heb ontvangen na mijn afscheid. Alle gulle gaven 
van u aan “Meer Muziek in de klas, Lokaal Borne” zijn ook geweldig. Er 
wordt nu  gewerkt aan een muziekakkoord Borne, en uw giften zijn daarvoor 
de basis. Inmiddels is er al meer dan 10.000 euro geschonken!

Het zijn zoveel reacties geworden, dat ‘t me helaas niet lukt iedereen 
persoonlijk te bedanken.
Nogmaals  heel veel dank en ’t ga u goed.

Hartelijke groet,

Herman van Enter
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